
 

Weert, 10‐03‐2015 
 
Vragen ex artikel 40 met verzoek tot mondelinge beantwoording ten behoeve van de 
raadsvergadering van 25 maart 2015.  
 
 
Betreft: veranderingen in het evenementenbeleid 
  
Geacht College,  
 
Weert Lokaal heeft vernomen dat er in ons evenementenbeleid wijzigingen zijn doorgevoerd welke 
ingrijpende gevolgen met zich mee kunnen brengen voor het organiseren van diverse evenementen 
in onze gemeente.  
 
Na het jubileumjaar Weert 600 zou Weert Lokaal graag zien dat er ook dit jaar nog ruimte blijft 
bestaan voor het organiseren van evenementen in Weert, en wij als gemeente hierin een 
faciliterende rol spelen. Destijds heeft Weert Lokaal ook een motie ingediend om hier gehoor aan te 
geven. Het zou ons dan ook erg verbazen als er juist nu extra restricties uitgevoerd worden op het 
organiseren van evenementen.  
 
De fractie van Weert Lokaal heeft de volgende vragen:  
 

1. Klopt het dat er een aantal wijzigingen zijn doorgevoerd in het evenementenbeleid van de 
gemeente Weert?  

2. De wijzigingen die aan ons kenbaar zijn gemaakt zijn:  
‐ Het niet meer verlenen van een vergunning voor het afsluiten van de singels voor 

evenementen.  
‐ Gevolg van het niet meer afsluiten van de singels is de verplichting van het aanstellen 

van verkeersregelaars welke voor rekening van de organisatie van het te organiseren 
evenement zijn. 

‐ Het plaatsen van verkeerborden komt voor eigen rekening van de organiserende partij.  
Graag vernemen wij van u of deze punten inderdaad gewijzigd zijn in het 
evenementenbeleid. 

3. Indien er wijzigingen zijn doorgevoerd in het evenementenbeleid, dan zouden wij graag 
willen weten wat er allemaal is veranderd. Zijn er nog meer wijzigingen doorgevoerd die 
leiden tot meerkosten voor organiserende partijen, zo ja welke en zo nee, waarom juist deze 
wel? 

4. Indien er wijzigingen zijn doorgevoerd in het evenementenbeleid dan zouden wij graag willen 
weten waarom deze zaken zijn veranderd.  

5. Indien er wijzigingen zijn doorgevoerd in het evenementenbeleid dan zouden wij graag willen 
weten per wanneer deze zijn veranderd.  
 

Met vriendelijke groeten,  
 
Fractie Weert Lokaal  
 
S. Winters     


